## 《110 學年度秀岡校區防疫通報》

(第9號)

致全校教職員工、同學及家長:

為因應近日疫情變化,本校擬提升以下防疫措施,籲請教職員工、同學及家長知悉並配合:

- 1、重申校園內應全程戴上口罩,僅飲水及用餐時可免戴。
- 2、為提升本校防疫標準,自3月29日至4月6日,校內運動「恢復戴上口罩要求」,包括體育課、 球類及跑步等運動;4月7日以後是否延續,將視疫情變化再另行公告。
- 3、為隨時因應疫情變化並能快速立即啟動線上課程,請同學每天攜回重要學用品及書籍; 請任課師長做好各項遠距課程相關準備。
- 4、呼籲師生,不論是否接種 COVID-19 疫苗,請持續遵守新北市「三級防護健康五原則」:
  - (1) 第一級:上學前應先量好體溫,如耳溫達 38 度以上,應請假儘速就醫。
  - (2) 第二級:入校時量測每位師生體溫,如耳溫達 38 度以上,應儘速就醫。
  - (3) 第三級:隨時注意身體狀況;如有發燒或出現上呼吸道症狀,應儘速就醫。
  - (4)健康五原則:量體溫、勤洗手、正確配戴口罩、保持教室通風、生病不上課。
- 5、再次重申師生如有上呼吸道症狀,請依前項原則不要到校上班、上課。
- 6、3月29日(週二)G8週會取消。

以上說明

敬祝

平安

康橋國際學校秀岡校區防疫小組關心您

2022年3月28日



## 《Xiugang Campus Epidemic Prevention Policy Announcement》

(NO.9)

Dear KCIS faculty, parents, and students:

The Kang Chiao Epidemic Prevention Committee held a meeting on March 28, to update safety measures and policies in response to the latest Covid-19 updates. Please comply with the following safety measures:

- 1.All members need to wear masks on camous. The folloing situation is exceptional: eating & drinking.
- 2.From March 29 to April 6, all members need to wear masks when exercising, including PE class.
- 3. For distance learning, all members (students & teachers) need to be prepared every day.
- 4. The school continues to implement the New Taipei City Government's "Level 3 Protection and 5 Principles of Health" measures, and teachers, students and parents are requested to abide by the relevant policies. If students have a fever or physical discomfort at home or during class, parents will be asked to keep students at home to recuperate, and they are advised to seek medical attention as soon as possible.
  - (1) Level 1: Ask parents to take their children's temperature before going to school.
  - (2) Level 2: Take the temperature again when entering school.
  - (3) Level 3: Monitor the physical condition of students at all times.
  - (4) The 5 Principles of Health: Take your body temperature, wash your hands frequently, and wear a mask correctly; keep the classroom ventilated and stay at home if you are sick.
- 5. Students & teachers will be advised to stay home if they feel uncomfortable.
- 6. G8 Assembly on March 29 will be canceled.

Sincerely,

Kang Chiao International School Epidemic Prevention Committee March 28, 2022